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Strängnäs Fotoklubb styrelsemöte 2013-08-12  på ABF, Strängnäs 

Närvarande: Jaana Asp, Eva-Lis Ulvede-Lloyd, och Peter Hudatzky 

Förhinder: Axel Brattberg, Tony Larsson, Sören Ekvall och Göran Jonsson  

§32. Mötets öppnande  

Jaana hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

§33. Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes med tillägg §39 d) Glögg kväll med fototävling 

§34. Föregående protokoll  

a) Styrelsen godkände protokollet från styrelsemöte 2013-05-12   

§35. Medlemmar 

Två nya medlemmar har tillkommit under sommaren. 

§36. Ekonomi   

Eva-Lis har på grund av personliga omständigheter inte hunnit tagit kontakt med Sparbanken Rekarne 

om ett bankbyte. 

§37. Skrivelser/inkommen post  

Fanns inga   

§38. Rapporter  

a) Macrofoto och bildvisning av naturbilder med Göran Jonsson blev en intressant kväll med ca 10 

medlemmar som fick lära sig mer om macrofoto. 

 b) Våravslutning med utflykt till Strängnäs väderkvarn där vi blev guidade av Leif Schütz och 

Strängnäs Gille. Ett bra tillfälle att fota inifrån kvarnen. Kvällen avslutades med picknick ute i 

kvällssolen. Nio medlemmar deltog 

 

§39. Kommande aktiviteter  
a) Medlemsträff med bildvisning av sommarbilder och diskussion om kommande aktiviteter blir 14 

augusti i klubblokalen. 

 b) Delar av utställningen ”Ögonblick - Strängnäs idrottliv” kommer att visas på Stallarholmens och 

Åkers styckebruks bibliotek under september. Sören hjälper till att få upp fotona och hör med andra 

medlemmar som kan hjälpa till. 

 c) Seglingsexkursion med Strängnäs Seglingssällskap kommer att erbjudas våra medlemmar inom 

snar framtid. Den informationen läggs ut på hemsidan, Facebook och ett utskick med e-post görs. 

 d) Glöggkväll med fototävling i klubblokalen i december. 
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§40 Tips och förslag se övriga frågor 

 

§41 Verksamhetsplan 2013 

Sören och Jaana har påbörjat en verksamhetsplan för 2013.  

 

§42. Fotoklubbens webb/Facebooksidor  
Inget nytt  

 

§43. Övriga frågor  
a) Eva-Lis kom med ett föreslag att klubben ska försöka ordna ett fotomaraton under kommande år. 

Styrelsen jobbar vidare med den tanken och vi hör om det finns något intresse hos medlemmarna. 

Det är även tänkt att vi ska bjuda in andra fotoklubbar och att den är jurybedömd.  

 

§44. Nästa styrelsemöte och mötets avslutande  

Mötet avslutades och nästa styrelsemöte blir måndag 9 september kl.18:30 på ABF Strängnäs 

 

 

 

 

       

Jaana Asp   Eva-Lis Ulvede-Lloyd 

Ordförande    Sekreterare 


